
Vragen over het voorontwerpbestemmingsplan 
voetbalcomplex Egmond aan de Hoef. 

 
In de laatste vergadering van de commissie RWW heeft de VVD samen met de 
SP vragen gesteld over het voorontwerpbestemmingsplan voetbalcomplex 

Egmond aan de Hoef dat sinds 16 maart ter visie ligt. Wij ontvangen signalen  
dat GS mogelijk overweegt een positieve houding aan te nemen ten aanzien 

van de locatie in het bollenconcentratiegebied. 

 
Vragen: 

 
 Kunt u ons meedelen of deze signalen juist zijn? 

 Zo nee, mogen wij er dan vanuit gaan dat GS geen medewerking 
verleent aan onderhavig plan? 

 Zo ja, op welke gronden is die houding gebaseerd en hoe en 
wanneer worden PS hierover nader geïnformeerd? 


